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Zapisnik        
2. redne seje Odbora za upravljanje Krajinskega parka 
Logarska dolina, ki je bila v ponedeljek 24. aprila 2023 ob 13. 
uri. 

 
Drugo sejo Odbora za upravljanje Krajinskega parka Logarska dolina je sklical in vodil predsednik 
odbora Marko Logar. 
 

Točko predstavil:       Marko Logar 
 
Na začetku seje je predsednik odbora Marko Logar pozdravila vse prisotne in ugotovil, da je navzočih 
šest od sedmih članov odbora in da je s tem zagotovljena sklepčnost.  
 

Prisotni člani  
odbora:  

Marko Logar, Primož Plesnik, Tomaž Acman Katja Klemenšek Preprotnik, 
Franc Ošep, Nina Plesnik. 
 

Odsotni člani  
odbora: 

Klemen Matk 

Županja: Katarina Prelesnik 

Občinska uprava: Albina Štiftar Smrtnik 

 
Predsednik je za 2. redno sejo predlagal naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev predlaganega dnevnega reda 
2. Pregled in potrditev Zapisnika 1. redne seje članov Odbora za upravljanje s KP 

Logarska dolina z dne, 8. 3. 2023  
3. Letno poročilo o delu v KP Logarska dolina za leto 2022 
4. Plan dela v KP Logarska dolina za leto 2023 
5. Pobude in vprašanja članov odbora 
6. Razno 

 
Na predlagani dnevni red ni bilo dopolnitev ali pripomb zato v nadaljevanju bil sprejet naslednji sklep: 

 
Sklep št. 1 
 
 
 
 
 
 

Člani odbora potrjujejo dnevni red 2. redne seje.   

Od prisotnih 6 članov odbora, so vsi člani glasovali ZA. 
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UGOTOVITEV   SKLEPČNOSTI IN POTRDITEV PREDLAGANEGA DNEVNEGA REDA 
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Predsednik je povzel vsebino zapisnika 1. redne seje ter realizacijo sprejetih sklepov in dogovorov.  
 
Ker na podan zapisnik in obrazložitve ni bilo dodatnih pripomb in dopolnitev, je predsednik predlagal 
potrditev zapisnika. 

Sklep št. 2 
Člani odbora potrjujejo zapisnik 1. redne seje z dne, 8. 3. 2023.  

Od prisotnih 6 članov odbora so vsi glasovali ZA.    

 
 

 
Županja je pred predstavitvijo Letnega poročila o delu KP Logarska dolina za leto 2022 preko ZOOM-a 
povabila gospoda Uroša Makliča, da navzočim predstavi sistem plačevanja parkirnine preko aplikacije 
»EasyPark«. Gospod Maklič je omenil, da je  Slovenija postala del EasyPark-ovega mednarodnega 
omrežja, ki se razteza čez več kot 3.500 mest. V Sloveniji je EasyPark prisoten v turistično najmočnejših 
občinah, kjer rešujemo izzive domačih in tujih obiskovalcev, pomagamo pa tudi tistim, ki redno 
potujejo zaradi službe. V Sloveniji ima EasyPark aplikacija 95% pokritosti trga. V nadaljevanju je 
predstavil sistem delovanja ter možnosti, ki jih ponuja sistem. Pri odprtem sistemu kontrolirajo plačilo 
parkirnine mestni redarji, ki imajo aplikacijo in preko sistema Inpores kontrolirajo plačila. MO Velenje 
je že vključena v sistem, zato bi lahko takoj pričeli s tem načinom plačevanja. Občina ima ves čas 
možnost vpogleda v podatke preko nadzorne plošče, vsak mesec se izdelajo poročila, na podlagi katerih 
občina naredi obračun in potem na osnovi izstavljenega računa znesek parkirnine poravna sistem 
»EasyPark«. Plačilo z gotovino je mogoče le ob postavitvi  parkomatov ob parkiriščih. Glede 
brezplačnega vstopa v dolino oz. enkratnega plačila za večkraten vstop se lahko uredijo abonmaji. V 
Kranjski gori so uvedli različne abonmaje in sicer 3, 5, 7 dnevne, abonma za zaposlene in prebivalce, 
abonma za apartmaje… Pri uvedbi tega sistema je pomemben reden in pogost nadzor, saj bo le tako 
zagotovljen uspeh pri plačevanju parkirnine.  
 
V nadaljevanju je županja predstavila Poročilo za leto 2022. Izpostavila je, da so se od začetka lanskega  
leta od občana, ki nasprotuje pobiranju vstopnine pritiski stopnjevali. Stopnjevanje se nadaljuje tudi v 
letošnjem letu, saj je prejela dopis, da bo nadaljeval s protesti in zaporo ceste. Lani je zaradi 
poškodovanja premoženja in javne infrastrukture morala dati prijavo na policijo. S strani policije je bil 
opravljen razgovor z občanom, ki je vse priznal, vendar ne odstopa od svojih zahtev. Iz poročila je 
županja povzela aktivnosti na področju narave, osveščanja in vzpodbujanja k trajnostni mobilnosti, 
rednega pregleda lokalne ceste, izvajala so se vzdrževalna dela, skrbelo se je za nemoteno delovanje 
ČN Plest, izvedena je bila čistilna akcija, tečaj prve pomoči, urejala se je spletna stran, mobilna aplikacija 
ter izvajala manjša vzdrževalna dela na pešpoti. Sodelovali smo tudi na projektu ekosistemske storitve.  
 
Iz finančnega poročila je razvidno, da je bil prenos sredstev iz leta 2022 v višini 113.153,42 EUR, 
odhodkov v letu 2022 je bilo za 182.926,22 EUR, prihodkov za 160.081,53 EUR. Stanje na dan 
31.12.2022 je zanašalo 90.308,73 EUR. 
  
Po predstavitvi poročila je županja odprla razpravo. Nina Plesnik je  vprašala katere aktivnosti so bile 
izvedene v okviru prireditve, sejmi in promocija. Županja bo članom odbora po elektronski pošti poslala 

K 2. točki dnevnega reda 
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natančno specifikacijo stroškov. Na vprašanje Tomaža Acmana, ali je bila pot do Rastovčkega spala 
narejena, je županja pojasnila vzroke, zakaj še ni bila ta aktivnost izvedena. Člani odbora bodo po 
elektronski pošti prejeli tudi odgovor na vprašanje Marka Logarja, ali ima kontejner pod slapom 
greznico oz. kako se prazni. Prav tako bodo po elektronski pošti prejeli tudi finančne podatke o zimski 
sezoni in prodaji tekaških kart.  
 

Sklep št. 3 
Člani odbora potrjujejo Letno poročilo o delu v KP Logarska dolina za leto 2022.  

Od prisotnih 6 članov Občinskega sveta so vsi glasovali ZA.    

 
 

 
Katarina Prelesnik je uvodoma dejala, da je v samem planu dela za leto 2023 še veliko neznank. Plan je 
narejen na izhodišču, da se s 1.6. začne pobiranje parkirnine po sistemu 24/7. V letu 2023 načrtujemo 
vzdrževanje javne infrastrukture, aktivnosti na področju promocije ter osveščanja, informiranja 
obiskovalcev ter domačinov. Sodelovali bomo z različnimi inštitucijami, se udeleževali sejmov in 
organizirali dogodke. Nadaljevali bomo z upravljanjem in vodenjem zimske sezone ter tekaških prog. 
Potrebno je zamenjati teptalec za tekaške proge, zato bo v maju poslala povpraševanje za pridobivanje 
ponudb. Med večjimi vzdrževalnimi deli bi bila potrebna preplastitev lokalne ceste med objektom na 
naslovu Logarska dolina 8 in odcepa do hotela Plesnik. Urediti je potrebno parkirišča ter določiti tista, 
ki bi bila javna. 
 
Po predstavitvi plana dela je županja odprla razpravo.  Nina Plesnik je prosila, da se članom odbora še 
enkrat pošlje elaborat označitve parkirišč. Izpostavila je, da se vsi strinjajo s  postavitvijo rampe pri 
vhodu v dolino. Glede na predstavitev sistema »Easy park« je predlagala postavitev rampe,  dokazilo 
za plačilo vstopnine v obliki potrdila, nato bomo sistem nadgradili. Predlagala je, da si pridobimo  
odvetniško mnenje za postavitev rampe. 
   
Glede nasprotovanja občana je Tomaž Acman mnenja, da bo o zadevi verjetno moralo odločati sodišče, 
saj kot kaže, se nasprotovanje ne bo končalo. Povzroča se škoda v naravnem okolju, hkrati pa je 
ohranjanje parka in urejen vstop interes lokalne skupnosti, prebivalcev, ter širši javni interes. 
Avtomatski nadzor vstopa v dolino ter parkiranja se mu zdi boljši od kontrole redarjev na parkiriščih. 
Elaborat o prometni ureditvi se mu zdi dobra osnova na kateri se lahko gradi, ne podpira pa razpršenih 
parkirišč za par avtomobilov po celi dolini. Ne smemo stremeti k ureditvi dodatnih parkirišč v dolini 
zaradi večjega prihodka od pobrane parkirnine. Urediti je potrebno trenutna obstoječa parkirišča. 
Prizadevati si moramo  k reguliranju obiska. Meni, da bi bila postavitev zapornice  prvi resnejši korak 
zavarovanja. Ukrepi za umiritev prometa in obiska v krajinskem parku Logarska dolina se izvajajo tudi 
izven parka. Reševati jih je potrebno celovito za celotno območje, že na samem začetku, tudi nižje po 
dolini. 
 
Katja Klemenšek Preprotnik je menila, če prebivalci rampo želijo, se naj ta postavi.  V primeru pa jo kdo 
poškoduje, pa se vloži odškodninska tožba. Zaveda se, da je potrebno v konicah zagotoviti umiritev 
prometa.. Strinja se, da je večino sredstev, ki jo pridobimo z vstopnino, potrebno vložiti nazaj v park, 
vendar bi del sredstev iz vstopnine morali nameniti tudi za območje  ostalih delov Solčave. Potrebno 
je delati z roko v roki in gledati območje celovito. 
 
Županja je v nadaljevanju podala članom predlog, da bi Zavod Logarska dolina prevzel upravljanje TIC-
a v Logarski dolini, ki se odpre 25. maja. V primeru, da zavod  ni zainteresiran, ga lahko v upravljanje 
prevzame npr. Plest d.o.o., zasebnik, zavod ali Zavod Center Rinka.  Nina Plesnik je odgovorila, da so se 
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o tem že pogovarjali in so bili mnenja, da TIC ostane   v sklopu upravljavca parka. Z obratovanjem prične 
25.maja.  
 
Glede ureditve javnih sanitarij in ČN Plest je županja povedala, da je najprej od lastnikov zemljišč 
potrebno pridobiti služnostne pogodbe. Javne sanitarije so v planu. Pridobila je ponubo podjetja Rihter 
d.o.o. za izdelavo lesenega objekta za sanitarije, ki bi bile priključene na javno kanalizacijo, v višini  
75.000 EUR.  
 
Po predstavitvi in razpravi je predsednik predlagal sprejetje naslednjega sklepa:  

Sklep št. 3 
Člani odbora potrjujejo letno poročilo o delu v KP Logarska dolina za leto 2022  

Od prisotnih 6 članov odbora so vsi glasovali ZA.    

 

 
Županja je člane odbora seznanila tudi z vlogo Društva pohodnikov in maratoncev, ki bodo letošnji 
maraton Celje Logarska dolina zopet zaključili v Logarski. Prireditve v dolini lahko organizirajo njihovi 
prebivalci, drugi organizatorji pa morajo priložiti soglasje lastnika zemljišča. Za ultramaraton je bilo 
priloženo soglasje lastnika zemljišča. Tomaž Acman je mnenja, da, če gre za promocijo Logarske doline 
in če prireditev ni povezana s prekomernim hrupom, je šport potrebno vzpodbujati. Glede smeti 
morajo biti bolj stroge zahteve. Napisi na cestah so dovoljeni le z barvo, ki je lahko vidna največ 3 dni.  
 
Tomaž Acman je člane odbora seznanil s pobudo PD Celje Matica, da bi na Okrešlju naredili ferato. En 
del ferate so že postavili pred leti, sedaj pa načrtujejo podaljšanje ferate. Ko bo skopnel sneg, bodo šli 
pogledat teren predstavniki ZRSVN in PD Celje Matica. Do posega se s strani ZRSVN še niso opredelili. 
Če se iz vidika varstva flore, faune in varstva ptic ne škoduje, potem bodo izgradnjo ferate dovolili,  
drugače ne. Če se neka dejavnost v prostoru že izvaja,  Je potem lažje pridobiti dovoljenje. 
 
Nina Plesnik je postavila vprašanje kako je s sredstvi za redarje in naravovarstvenike. Na sestanku z 
ministrstvom je bilo omenjeno, da bo možno sredstva za krajinski park Logarska dolina  pridobiti preko 
podnebnega sklada.  Opozarja, da je bilo z ministrstvom opravljenih že veliko razgovorov, vendar se  
dogovori ne speljejo do konca.  
 
Marko Logar je opozoril, da je na parkirišču pod slapom od jeseni parkiran avto. Obvesti je potrebno 
občinsko redarstvo in avto odstraniti.   
 
 
Nina Plesnik je opozorila na slabo stanje v turizmu, saj je zavod Center Rinka prišel tako daleč, da se 
preko njih ne dobi več informatorjev, kavarna je zaprta. Tudi delovni čas TIC-a ni prilagojen potrebam 
ponudnikov in obiskovalcev.  Županja je povedala, da ima Center Rinka težavo s poslovanjem, ker ni 
delovne sile.  Katja Klemenšek Preprotnik je dejala, da je v Centru Rinka treba dobiti takšnega 
direktorja, ki je ves delovni čas prisoten, s 100% zaposlitvijo. Za zaposlene pa je potrebno zagotoviti 
ustrezno plačo. 
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Županja je pod točko Razno dejala, da bo naslednji sestanek odbora 29. 5. 2023. Na tem sestanku bomo 
vzeli pod drobnogled  tudi Odlok o prometnem režimu. 
 
Seja se je zaključila ob 15.50 uri. 
 
Zapisala:        OBČINA SOLČAVA 
Albina Štiftar Smrtnik      Marko Logar, predsednik odbora  


